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PROTOKÓŁ Nr VI/24 

z VI sesji Rady Gminy Krypno 

z dnia 30 października 2024 r.  

 

VI sesja Rady Gminy Krypno odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Krypnie 

Wielkim w godz. 10.30 do 13.00 

 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna. Powitał radnych, 

sołtysów, Wójta, pracowników Urzędu. Poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji.  

Przewodniczący Rady, stwierdził, że w obradach VI sesji udział bierze 15 radnych co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad VI sesji Rady Gminy.   

 

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono wniosków w związku z czym 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem porządku obrad VI sesji Rady 

Gminy Krypno. 

  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

Porządek obrad VI sesji Rady Gminy Krypno przyjęto jednogłośnie.  

 

Imienna lista głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad VI sesji Rady Gminy Krypno 

stanowi   ………10……………. stronę protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeczytał porządek obrad VI sesji Rady Gminy Krypno w brzmieniu 

przesłanym w zaproszeniu na sesję. 

   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Krypno. 

Do protokołu z V sesji Rady Gminy nie zgłoszono uwag i poprawek.  

 

Przewodniczący przystąpił do rozpoczęcia głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z V sesji 

Rady Gminy Krypno.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych. 

Protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

Imienna lista głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z V sesji Rady Gminy Krypno 

stanowi   ………11…………. stronę protokołu. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie od 19 września 2024r. do 23 

października 2024r.    

Wójt Pan Marek Stankiewicz powiedział o: 

1. zakupionym w II przetargu ciągniku do zadań wod.-kan. większym niż było w założeniach, 

bo 230 km ale innych ofert nie było, jedną ofertę z przyczyn formalnych musieliśmy 

odrzucić. Za to zmieściliśmy się w koszcie zakładanym 180 tys. zł brutto; 
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2. wyłonieniu wykonawcy na 2025 rok na odbiór i transport odpadów komunalnych z posesji 

prywatnych. Zostaje MPO przy cenie za tonę 648 zł netto, to jest jakieś 3% drożej niż w tym 

roku. Nie mamy jeszcze danych z BIOM-u odnośnie kosztów zagospodarowania odpadów na 

przyszły rok, aczkolwiek od września nastąpiła podwyżka o 5% i taniej nie będzie; 

3. pracach  drogowych na odcinku drogi Ruda – Góra, które mocno ruszyły do przodu; 

pracach remontowych przyszłej świetlicy w Górze – zamurowaniu brakującej ściany, izolacji 

dachu, wykonaniu schodów, wszystkie prace powinny być wykonane do 2 grudnia; prace 

przy świetlicy w Kruszynie są już zakończone ale niektóre wymagają poprawek; 

4. pracach w ramach funduszy sołeckich, które nie zostaną ukończone w tym roku, ze 

względu na budżet. Chodzi głównie o drogę w Krypnie Kościelnym i Długołęce – sołectwo I, 

5. wykonaniu nakazanego remontu w Urzędzie Gminy, gdzie część prac została już wykonana 

pozostało jeszcze oddzielić ścianą ogniotrwałą Urząd Gminy od poczty oraz wyremontować 

pocztę. 

Do sprawozdania Wójta nie zgłoszono pytań. 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy – projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Ewa 

Kupiec. Powiedziała, że od momentu przesłania projektu uchwały na sesję, zaszły 

pewne zmiany i na bieżąco będzie wyjaśnione gdzie się zmieniło. 

Plan dochodów: 

 

Dz. 756- zwiększono plan dochodów z tytułu wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz z tytułu zwiększenia udziałów z wpływów z podatku 

dochodowego . 

Dz. 758- wprowadzono plan dochodów z tytułu środków na uzupełnienie dochodów gmin 

oraz z tytułu środków z Funduszu Pomocy na dofinansowanie zadań oświatowych w zakresie 

pomocy obywatelom Ukrainy. 

 

Plan wydatków: 

 

Dz. 600- zwiększono plan wydatków na dotację dla Gminy Dobrzyniewo Duże na organizację 

lokalnego transportu zbiorowego , na zakup usług oraz zadanie inwestycyjne pn. „ 

przebudowa dróg na terenie gminy Krypno” a także na zakup pługa do odśnieżania dróg. 

Dz. 750- zwiększono plan wydatków na wypłatę zakup usług remontowych i zakup usług 

pozostałych. 

Dz. 801- zwiększono plan wydatków na dotację dla Szkoły Podstawowej w Długołęce - 

środki z Funduszu Pomocy na dokształcanie uczniów obywateli Ukrainy za miesiąc sierpień 

2024r. oraz za miesiąc wrzesień dla ZSP w Krypnie. 

Dz. 851- zwiększono plan wydatków na różne wydatki na rzecz osób fizycznych oraz zakup 

usług pozostałych 
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Dz. 852-  zwiększono plan wydatków na opłatę za pobyt pensjonariuszy w domach pomocy 

społecznej. 

Dz. 900- zwiększono plan wydatków na zakup usług pozostałych ( dopłata do opłat za 

zagospodarowanie odpadów) oraz na opłatę kary do WFOŚiGW za nieosiągnięcie w 2022r. 

wymaganego poziomu recyklingu i przygotowania do ponownego użycia odpadów 

komunalnych. , na zakup energii na oświetleniu ulicznym, oczyszczalni ścieków i hydroforni, 

na zakup materiałów oraz  w ramach zakupów inwestycyjnych na zakup lamp UV na SUW 

Długołęka i Ruda. 

Dz. 926- zwiększono plan wydatków na zakup materiałów ( m. in. oleju opałowego ) do hali 

widowiskowo- sportowej w Krypnie Kościelnym. 

 

Do powyższych zmian zaktualizowany został załącznik inwestycyjny i załącznik o dotacjach.  

 

- Radny Pan Zbigniew Dzienis odniósł się do płacenia kar za odpady. Nadmienił, że w 

poprzedniej kadencji była rozmowa na temat sprawdzania śmieciarek, które przyjeżdżają po 

odbiór śmieci. Zapytał, czy to jest wykonywane i jak często było to robione w tym roku? 

 

Wójt odpowiedział, że od czasu do czasu wysyła pracowników aby sprawdzili stan śmieciarek 

ale nie jest w stanie odpowiedzieć ile razy w tym roku. Natomiast nigdy nie złapali wykonawcy 

z pełną śmieciarką. Wypowiedział się również skąd wynikła kara. W roku 2022, stosunkowo 

ten wskaźnik był niewielki, większość gmin wpadła w pułapkę ponieważ już po zakończeniu 

tego roku zmieniono zasady gry w trakcie gry a właściwie już po grze i pewne frakcje uznano, 

że nie należy wliczać do frakcji odzyskanych liczonej jako frakcje uzyskiwane. Większość 

gmin miała te problemy już w 2021 roku my dopiero w 2022r. Natomiast po zmianie przepisów 

w 2023r. wskaźnik odzysku za 2022 rok wynosi 25%, za 2023 rok 35%, za obecny rok 45% i 

za 2025 rok będzie 55% w skali wszystkich śmieci komunalnych wytworzonych na terenie 

gminy. Z 2023 rokiem problemu z osiągnięciem wskaźnika mieć nie będziemy natomiast w 

roku 2024 jesteśmy na granicy. Wszystkie gminy twierdzą, że uzyskanie wskaźnika 55% w 

przyszłym roku i zwiększanie o 1% w latach następnych jest nie do osiągnięcia.  

 

 - Radny Pan Zbigniew Dzienis stwierdził, że może nie da się osiągnąć tego wskaźnika ale 

należy próbować. I tu wraca temat odpadów na cmentarzu, którymi należy się zająć, może 

wtedy unikniemy tej kary a może nie. Zapytał o zakupy inwestycyjne a konkretnie o 

zakup lamp UV na stacji uzdatniania wody w Długołęce i Rudzie. Z tego co wyczytałem 

w mediach ruszył nabór wniosków skierowanych do samorządów na poprawę jakości 

wody. Dlatego należałoby spróbować pozyskać dotację z tego programu. 

 

Wójt odpowiedział, że przy wnioskach to raz nie mamy pewności, że się uda a dwa są odległe 

w czasie. Natomiast my chcąc mieć zabezpieczone stacje należy temat załatwić już teraz. 

 

 - Radny Pan Zbigniew Dzienis  dopowiedział, że wnioski można już składać teraz do 

połowy grudnia, można spróbować. 

 

Wójt odpowiedział, że możemy spróbować ale nie chciałby ryzykować i czekać rok na tego 

typu urządzenia które są dla nas ważne.  



4 

 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr VI/35/24 stanowi ……12..….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ……13………. stronę protokołu. 

 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krypno na lata 2024-2031 – projekt 

uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Ewa Kupiec – powiedziała o dokonaniu 

aktualizacji wartości w zakresie dochodów i wydatków bieżących i majątkowych poprzez 

wprowadzenie nowego przedsięwzięcia pn. „Sporządzenie planu ogólnego Gminy Krypno” na 

lata 2024 – 2025 o łącznych nakładach finansowych w kwocie 300 tys. zł. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.  

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad Uchwałą. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr VI/36/24 stanowi ……14..….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ……15………. stronę protokołu. 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – projekt uchwały przedstawiła 

Skarbnik Gminy Pani Ewa Kupiec – powiedziała, że projekt uchwały był omawiany na komisji 

budżetowej. Stawki są wyższe o grosze w porównaniu do roku ubiegłego. Przeczytała jak będą 

wyglądały stawki  na przyszły rok oraz jakie są stawki w bieżącym roku. 

 

  - Radny Pan Zbigniew Dzienis powiedział, że jeżeli teraz wszystkie sprawy omawiane są 

na komisji budżetowej to należałoby aby komisja wydała swoja opinię co do projektu 

uchwały. 

 

  - Radny Pan Bogdan Jurgielewicz odpowiedział, że zaistniała nowa forma współpracy i 

obecnie komisja budżetowa pracuje nad wieloma rzeczami dlatego też, słusznie radny 

Pan Zbigniew Dzienis zauważył, i należałoby na piśmie na sesji przedstawiać 

sprawozdanie z wypracowanych działań komisji budżetowej. Obradowaliśmy nad 

projektem uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości, uczestniczyliśmy w 

spotkaniu z księdzem proboszczem odnośnie odpadów komunalnych pochodzących z 

cmentarza. Należy wspólnie wypracować metodę informowania radnych o ustaleniach 

komisji budżetowej.   

 

Wójt zgodził się z przedmówcą i zapowiedział zmianę sposobu obsługi rady w taki sposób, że 

przed głosowaniami przewodniczący komisji lub osoba wyznaczona będzie przedstawiała 

stanowisko komisji do projektu uchwały. Stwierdził również, że projekt uchwały dotyczący 

stawek podatku od nieruchomości został pozytywnie zaopiniowany przez komisje budżetową. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
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 Uchwała Nr VI/37/24 stanowi ……16..….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ………17……. stronę protokołu. 

 

d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Krypno – projekt uchwały przedstawił Wójt  

Pan Marek Stankiewicz – powiedział, że o tej sprawie również rozmawialiśmy na komisji. 

Stawka opłaty za gospodarowanie odpadami, która wynosiła 32 zł  wzrosła do 38 zł dla 

osób nie posiadających kompostownika, których w naszej gminie jest niewielu, natomiast 

dla osób segregujących odpady bio stawka była pomniejszana o 7 zł, czyli wynosiła 25 zł, 

w przyszłym roku będzie pomniejszona o 8 zł i będzie wynosiła 30 zł. Nie posiadamy 

ostatecznych danych o kosztach z BIOM-u który śmieci zagospodarowuje, natomiast od 1 

września koszty wzrosły o 5% i jest zapowiedź, że nie będą tańsze. Stawka za odpady 

komunalne, która pokryłaby koszty zagospodarowania odpadów z posesji prywatnych 

powinna wynosić 32 zł  z tym, że byłaby to zbyt duża podwyżka. Najbardziej mi zależy, 

aby zmniejszyć deficyt który powstaje już drugi rok z rzędu ok. 200 tys zł. dlatego 

propozycja podwyżki w takiej wysokości. Nie pokryje to w 100% kosztów ale może 

zmniejszy stratę. Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt podwyższenia 

stawek. 

 

- Radny Pan Bogdan Jurgielewicz powiedział o wysokiej kwocie zaległości podatkowych - 

127 tys. zł., których ściągalność należałoby usprawnić. 

 

- Wójt odpowiedział, że ściąganiem nieopłaconych należności zajmują się komornicy. Pisma  

o zapłatę na małe kwoty wysyłane są za przynajmniej dwa okresy rozliczeniowe, natomiast na 

duże kwoty są wysyłane do komorników ponieważ opłaty za odpady komunalne mają charakter 

podatku i podlegają pod ściągalność komorników. Dużo więcej zrobić nie możemy, natomiast 

nie pamiętam aby w tym roku opłaty za odpady były komukolwiek anulowane, nawet 

rozłożenia na raty nie było. Często jest tak, że ktoś zapomniał, także przed końcem roku staramy 

się przypominać o uregulowaniu zaległych opłat.  

 

- Radny Pan Zbigniew Dzienis wspomniał o mieszkańcach którzy przyjeżdżają na weekend 

i też wystawiają śmieci. Pytanie, czy płacą? Przydałaby się nad tym jakaś kontrola. 

 

Wójt odpowiedział, że co miesiąc firma, która zbiera odpady otrzymuje zaktualizowana listę z 

wykazem gospodarstw z których należy odbierać odpady. Są na tym punkcie bardzo wyczuleni. 

W wakacje osoby które przyjeżdżają zza granicy i zmieniają deklarację na miesiąc, dwa 

również zgłaszani są do firmy która weryfikuje na bieżąco adresy. Może wystąpić błąd ludzki 

ale nie jest to jakaś znacząca rzecz, natomiast jest to weryfikowane skrupulatnie przez firmę 

zbierającą odpady 

 

- Skarbnik Gminy Pani Ewa Kupiec dodała, że na połowę tych zaległości są wystawione 

upomnienia a tytuły wykonawcze  są wystawione na ponad 30 tys. zł. Nadmieniła, że bardzo 

rzadko mamy wpłaty od komornika i nie mamy już na to wpływu. Zapewniła, że postaramy się 

usprawnić system ściągalności zaległości.  

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr VI/38/24 stanowi ……18..….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ……19………. stronę protokołu. 



6 

 

 

e)  pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt 

uchwały przedstawił Wójt Gminy Pan Marek Stankiewicz. Powiedział, że koszty 

gospodarowania odpadami z posesji prywatnych  są większe, niż przychody z tego tytułu, o 

czym wiedzieliśmy już w tamtym roku, w poprzedniej kadencji, gdzie była mowa aby utrzymać 

stawki za gospodarowanie odpadami, dlatego aby uzupełnić ten deficyt musimy podjąć  

uchwałę bez wpisywania kwoty, ponieważ jej nie znamy na dzień dzisiejszy. W budżecie 

zapisaliśmy kwotę 200 tys., mam nadzieję że to wystarczy.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.  

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad Uchwałą. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr VI/39/24 stanowi ……20..….. stronę protokołu. 

 Imienna lista głosowania stanowi ……21………. stronę protokołu. 

 

 

f) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Krypno – projekt uchwały przedstawił 

Wójt Pan Marek Stankiewicz. Powiedział, że wszystkie gminy plan powinny wykonać do końca  

2025 roku, termin został wydłużony do końca lutego 2026r. W planie chodzi o stworzenie 

ogólnych zasad którymi będziemy się kierować wydając warunki zabudowy, nie jest tak 

szczegółowy jak plan zagospodarowania przestrzennego. W przyszłym tygodniu ogłaszamy 

przetarg na sporządzenie planu ogólnego, w WPF na ten cel mamy zapisane 300 tys. zł. Po 

wykonaniu planu będzie można ubiegać się o dofinansowanie w granicach 70 tys. zł. 

Sporządzanie planu nie wstrzymuje wydawania decyzji administracyjnych dotyczących 

zagospodarowania przestrzenią. My staramy się pochopnie nie wydawać decyzji, bo ma to 

ogromne znaczenie. Mam nadzieję że proces tworzenia planu przebiegnie sprawnie. 

  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.  

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad Uchwałą. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr VI/40/24 stanowi …….22.….. stronę protokołu. 

 Imienna lista głosowania stanowi ……23………. stronę protokołu. 

 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. Przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 6  Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Krypno w 

roku szkolnym 2023/2024 

 

Informację przedstawiła Pani Agnieszka Powichrowska – Inspektor Urzędu Gminy. 

Powiedziała, że w poprzednim roku szkolnym Gmina Krypno była organem prowadzącym dla 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Krypnie, natomiast Szkoła w Długołęce jest szkołą 
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publiczną ale prowadzoną przez Stowarzyszenie Edukator w Łomży. Stan uczniów na 30 

września 2023r. wynosił 207 uczniów w szkole w Krypnie i 27 uczniów w szkole w Długołęce 

w klasach 1-8. W obecnym roku szkolnym przybyło nam 39 uczniów do szkoły w Krypnie a w  

Długołęce obecnie jest 29 uczniów. Mamy jedno publiczne przedszkole w którym jest V 

oddziałów w tym roku szkolnym i 108 uczniów. Finanse oświatowe dzielimy na subwencyjne, 

na które otrzymujemy subwencje oświatową, wydatki i finanse nie subwencjonowane, a 

głównie są to koszty prowadzenia przedszkola i dowożenia uczniów oraz stypendia naukowe, 

stypendia szkolne pomoc zdrowotna nauczycielom. Kwota subwencji jaką Gmina otrzymała na 

tamten rok szkolny to 3.300.000 zł. Na szkołę w Krypnie wydatki bieżące wyniosły 3.268.000 

zł, natomiast dotacja dla szkoły w Długołęce to wydatek 666.000 zł. Po zsumowanie wydatków 

subwencjonowanych i niesubwencjonowanych zabrakło 2.590.000 zł które gmina musiała 

pokryć ze swoich środków. W porównaniu rocznym kwota dopłat zwiększa się co rok.  

W szkole w Krypnie było zatrudnionych 30 nauczycieli gdzie ponad 50% to nauczyciele 

dyplomowani oraz 11 osób w administracji. Nauczycielom zostało zapewnione w 2023 roku 

średnie wynagrodzenie. Do egzaminu ósmoklasisty w tym roku przystąpiło tylko 8 osób, nie 

wiem czy to można uznać za wynik miarodajny ale w powiecie plasujemy się na I miejscu. W 

tamtym roku szkolnym nie było kontroli z nadzoru Kuratorium Oświaty. Szkoła realizowana 

kształcenie uczniom ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi których jest naprawdę dużo. Do 

szkół specjalnych w Białymstoku oraz w Mońkach dowoziliśmy dzieci z 

niepełnosprawnościami. W tym roku dowozimy tylko do Białegostoku. Na koniec roku 

szkolnego przyznaliśmy stypendia motywacyjne dla 39 uczniów klas IV-VIII w ogólnej kwocie 

4 tys. zł. Na wychowanie przedszkolne  w tamtym roku przeznaczyliśmy kwotę 148 tys. zł. 

Realizowane były projekty w ramach którego 23 uczniów klas IV otrzymało laptopy a 22 

nauczycieli otrzymało bon na zakup laptopa o wartości 2.500 zł. W ramach projektu „Umiem 

pływać” 30 dzieci skorzystało z lekcji pływania.  

 

- Radny Pan Bogdan Jurgielewicz odniósł się do zajęcia I miejsca w powiecie z egzaminu 

ósmoklasisty. Uważa, że wyniki były adekwatne a od dwóch, trzech lat zajmujemy czołowe 

miejsca.   

 

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

       - Wiceprzewodniczący Rady Pan Mariusz Adamski zapytał czy harmonogram wywozu 

śmieci w miesiącu wakacyjnym ulegnie zmianie? Zapytał czy w najgorętszym miesiącu 

śmieci będą zabierane dwa razy w miesiącu czy raz? Czy nie da się tego zmienić. 

 

Wójt odpowiedział, że otrzymaliśmy wstępnie harmonogram na 2025 rok, są pewne niejasności 

które należy wyjaśnić. Śmieci w najgorętszych miesiącach będą odbierane tylko raz w 

miesiącu. Wszelkie dodatkowe odbiory dodatkowo kosztują. Jeżeli działo by się coś, co trudno 

przewidzieć, śmieci byłoby bardzo dużo, to teoretycznie w międzyczasie jesteśmy w stanie 

zmieniać coś w harmonogramach ale nie jestem tego zwolennikiem. Zaproponował, aby jeden 

rok spróbować z odbiorem śmieci raz w miesiącu. Zauważył, że odbiór śmieci dwa razy w 

miesiącu nie zawsze był potrzebny. 

        

      - Radna Pani Iwona Lipińska zapytała, czy będą jeszcze w tym roku wykonywane prace 

drogowe obejmujące równanie i podsypywanie dróg? 

  

Wójt odpowiedział, że jeżeli jest taka potrzeba to tak. 
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         - Radny Pan Zbigniew Dzienis zapytał o II przetarg czterech działek w Górze, które są 

wystawione za 74 tys. każda działka, już na wstępie tracimy łącznie 60 tys. zł z czterech działek. 

Czy musimy aż tak zejść z ceny? Zasugerował, aby nie spieszyć się ze sprzedażą działek, bo 

nie tracą na wartości i warto poczekać a nie obniżać cenę. 

 

Wójt odpowiedział, że w pierwszym przetargu podniósł cenę działek powyżej wartości wyceny, 

nikt się nie zgłosił. W tej chwili schodzimy o kilka procent poniżej poziomu wyceny, nie uważa 

aby obniżka ceny była aż tak drastyczna. Jeżeli w tym przetargu nic nie wyjdzie, to będziemy 

czekali, nie będziemy schodzili z ceną, to jest nasze minimum i nie zależy nam specjalnie na 

czasie. 

 

         - Radny Pan Zbigniew Dzienis zapytał, czy w tym roku będą zbierane odpady 

wielkogabarytowe? Zaznaczył, że po to była zakupiona przyczepa. 

 

Wójt odpowiedział, że nie realizujemy akcji zbierania w terenie, ale odbieramy od osób które 

się do nas zgłoszą bo nie są w stanie ze względu na wiek, choroby sami przywieźć do nas mebli.  

Mimo, że nie organizujemy tej akcji to gabarytów zbieramy rocznie ok.40 ton. Jeśli ktoś ma 

problem osobisty, że nie ma czym lub jak dowieźć to można zadzwonić i odbierzemy. 

 

       - Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna poinformował, że w ramach pomocy dla 

powodzian Pani Kierownik GOPS-u przygotowała kartki z numerem konta na który każdy 

może wpłacić dowolną kwotę.    

 

 

Ad.8 Wolne wnioski. 

 

W tym punkcie Wójt Gminy Krypno powiedział że w budżecie na rok przyszły, przewiduje się, 

że same subwencje dla naszej gminy będą większe w stosunku do tego roku prawie o 3,5 mln. 

zł. Pozwala to spojrzeć bardziej pozytywnie na przyszły rok. 

 

Głos zabrała Dyrektor GOK w Krypnie Wielkim Pani Iwona Orłowska – powiedziała o 

zrealizowanym projekcie z programu „Etno Polska” w ramach którego po raz pierwszy została 

wydana płyta zespołu „Długołęczanki”. Na płycie są nagrania archiwalne sprzed 40 lat. Płyta 

została wydana w nakładzie tysiąca egzemplarzy. Jest to bardzo cenna pamiątka. Dodatkowo 

został wydany śpiewnik z zapisem nutowym. Pani Dyrektor rozdała wszystkim obecnym płytę 

zespołu „Długołęczanki”. 

 

Wójt Pan Marek Stankiewicz wspomniał, że na posiedzeniu komisji budżetowej została 

przyjęta stawka do wyliczenia podatku rolnego na przyszły rok w kwocie 80 zł.  

 

       - Radny Pan Mateusz Hodun poprosił o naprawę kanalizacji w świetlicy w Długołęce 

Warszawa”. 

 

Wójt odpowiedział, że podczas prac remontowych nie zauważył aby było coś źle zrobione ale  

skoro jest ferel i cały czas się to powtarza to należy spróbować to naprawić.  

 

        - Radny Pan Mateusz Hodun zapytał na jakim etapie jest samochód strażacki dla OSP 

Długołęka. 
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Wójt odpowiedział, że jesteśmy przygotowani do przetargu. Zastanawia się, nad gabarytami 

samochodu, czy wystarczy że przebudujemy bramę na zewnętrzną czy będziemy musieli 

przesunąć budynek chociażby o pół metra do przodu a chce to zrobić razem z dobudowaniem 

korytarza wejściowego z prawej strony budynku. Zamierza też wyjaśnić sformułowanie w 

studium wykonalności „samochód ciężki 5 metrów”, nam chodziło o doprecyzowanie, że nie 

mniej niż 5 tysięcy litrów.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia VI sesji Rady Gminy Krypno 

Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna podziękował wszystkim za udział w sesji i dokonał 

zamknięcia obrad. 

 

Protokółowała: Joanna Wojno 

 


